

ANTI-AGE

Successful Aging | Возраст без старения

MAGAZINE | RUSSIA

**Изменение
формы
подбородка**
Reshape
your chin

**Инъекционные
препараты и
профилактика
старения**
Injectables
and prevention

**ДЕСЯТЬ ПОЛЕЗНЫХ
АДРЕСОВ**
10 EXCEPTIONAL
PLACES TO VISIT

**Избавиться
от стресса**
Relieve
tension


**Роскошные
волосы**
Luscious
locks

**Молодость
взгляда:
новые концепции**

***Aesthetics of the eyes:
new concepts***

**Нехирургический
лифтинг
лица и тела**
Lift your body
and face without
surgery

2016

 Facebook

#4

Codif 7277 - N4





РАССКАЗЫВАЕТ ВРАЧ ВАЛЕРИЯ РОМАНОВА (DOCTOR VALERIA ROMANOV)

НЕХИРУРГИЧЕСКИЙ ЛИФТИНГ ЛИЦА И ТЕЛА

LIFTING THE BODY AND FACE WITHOUT SURGERY

Примерно к сорока годам как женщины, так и мужчины сталкиваются с проблемой обвисания тканей лица и тела. Как избежать пластической хирургии? Установка поддерживающих рассасывающихся нитей – это быстрый лифтинг без шрамов, после которого не требуется реабилитационный период. Установка нитей производится в клинике.

Around age 40, men and women often feel the need to lift “drooping” tissue on the face and neck back to where it was before. How can we do this without resorting to surgery? Absorbable tensor threads enable doctors to carry out a quick lift in their consulting room, without scarring or downtime.

Существует три основных типа поддерживающих рассасывающихся нитей:

- Первый тип - нити из полимолочной кислоты. Это биологически совместимый материал. Нити состоят из специальных конусов (их может быть 8, 12 или 16), которые оказывают поддерживающее действие.
 - Нити с зарубками из полидиоксанона – этот материал уже долгое время используется в сердечно-сосудистой хирургии. Поддерживающий эффект достигается за счет нанесенных на нити зарубок
 - Мезонити из полидиоксанона, которые не закрепляются в коже. Поддерживающий эффект достигается благодаря стимуляции выработки коллагена.
- Нити устанавливаются в клинике под местной анестезией, в условиях строгой стерильности. Они фиксируются в глубоких слоях дермы. Количество нитей может варьироваться: от одной до трех на участок (нити с зарубками или конусами), и от десяти до пятидесяти на участок (мезонити).

There are three main types of absorbable threads:

- Polylactic acid threads, a material that is biocompatible with the human body, with cones (8, 12 or 16 cones) that give the tensor effect
- Barbed polydioxanone threads, a material that has been used for many years in cardiovascular surgery, whose tensor effect is provided by their barbs
- Polydioxanone mesothreads, which do not hook into the skin but tighten it up by stimulating collagen

The threads are placed into the deep dermal layer under local anaesthetic. The procedure is carried out in a doctor's surgery under strict asepsis.

The number of threads used varies from one to three per area for barbed threads and threads with cones, and from ten to fifty per area for mesothreads.

The doctor decides in which pattern he will place the threads, according to the problem to be treated and the patient's anatomical features.

The immediate result is firmer tissue, then two to four weeks later the dermal components start being produced. The maximum tightening effect is achieved several months later, once